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WELZIJNSRAAD KORTENBERG 
 

 

Verslag vergadering 05.03.2020 
 

 

 

Aanwezig 

Claeys Jeanine Penningmeester Welzijnsraad 

Dierckx Tony Geïnteresseerde burger 

De Coster Raymonde Seniorenraad 

Devriese Wis  Geïnteresseerde burger 

Maes Roeland secretaris Welzijnsraad 

Vanaudenhaegen Nathalie Familiehulp 

Van Hamme Gerda Samana Everberg 

Van Overmeire Rika Huisarts 

Verloy Rita Geïnteresseerde burger 

 

Verontschuldigd 

Fruyt Sofie Medewerker Drug- en alcoholpreventie 

Moerenhout Wilfried Rode Kruis Kortenberg 

Moons Wim Voorzitter bijzonder comité voor de sociale dienst en zesde schepen 

Verbeyst Steven Voorzitter Welzijnsraad 

Vrijens Jan LOGO Oost-Brabant 

 

Afwezig 

Abeloos Erna Lid bijzonder comité voor de sociale dienst 

De Bel Petra ONS 

De Coster Marie-Jeanne Lid bijzonder comité voor de sociale dienst 

De Coster Myrna Geïnteresseerde burger 

Marcelis Rudi  

Van Cutsem Peggy Samana 

Van de Casteele Ann Apotheker 

Vandeven Lia gemeente- en OCMW-raadslid 

Wynants Chris Lid bijzonder comité voor de sociale dienst 

 

 

 

Agendapunten 
 

1. Verslag vorige vergadering (28/11/2019) 

2. Verkiezing nieuwe voorzitter 

3. Welzijnsraad op De Kerstmarkt met een warm een sociaal hart 

4. Solidariteitsjogging 

5. Terugkoppeling goedgekeurde subsidiereglementen 

a. Mantelzorgpremie 

b. Subsidie zorginstellingen 

c. Werkingssubsidie voor adviesraden 
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d. Projectsubsidies voor adviesraden 

6. Bewegen op verwijzing en Bewegingsroutes: stand van zaken 

7. Sensibilisering kankerbestrijding – in 2020 komt de Mammobiel 

8. Eerstelijnszone Leuven-Zuid 

9. Data vergaderingen Welzijnsraad 2020 

 

 

Verslaggeving 
 

1. Verslag vorige vergadering 

 

Conform de afsprakennota wordt het verslag opgestuurd na de vergadering en wanneer er 

binnen de week geen opmerkingen worden ontvangen, wordt het verslag als goedgekeurd 

beschouwd. 

Er kwamen geen opmerkingen binnen. 

 

Het verslag van de vergadering van 28.11.2019 is goedgekeurd. 

 

 

2. Verkiezing nieuwe voorzitter 

 

28/11/2019: Melding Steven dat hij ontslag neemt als voorzitter van de welzijnsraad 

09/12/2019: Oproep aan de leden om zich kandidaat te stellen 

09/12/2019: kandidaat stelling van Rita Verloy 

09/01/2020: afsluiting kandidaturen: Rita Verloy heeft zich als enige kandidaat gesteld voor 

het voorzitterschap. 

 

De welzijnsraad keurt de aanstelling van Rita Verloy als voorzitter van de Welzijnsraad goed. 

 

 

3. Welzijnsraad op De Kerstmarkt met een warm en sociaal hart 

 

Er werd besloten dat alle opbrengsten (en dus niet enkel de winst) naar het goede doel zouden 

gaan: 250 euro.  

Vooral kaasbord had veel succes. 

 

We waren met iets te weinig mensen:  

- lastig om alles bol te werken,  

- maar vooral spijtig naar de visibiliteit als Welzijnsraad.  

 

Wens om volgende Kerstmarkt (wellicht 11/12/2021) terug deel te nemen. 

 

 

4. Solidariteitsjogging 

 

De datum zou zijn: 31/07/2020. 

 

De Wereldraad organiseerde dit samen met Bruno De Coster.  

Zij hebben aangegeven dat dit alleen niet meer lukt en zoeken nieuwe partners.  
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Wim Huygen gaat de connectie leggen tussen mogelijke geïnteresseerden.  

Dit kunnen zijn: de Welzijnsraad, de sportraad,….  

Ze zoeken voornamelijk bijkomende hulp de dag zelf (seingevers,….).  

De organisatie/verantwoordelijkheid blijft dus bij de oorspronkelijke initiatiefnemers met 

nieuwe hulpkrachten. Wim Huygen plant de (mogelijks) geïnteresseerden aan te 

spreken/schrijven in het tweede deel van maart. 

 

Voorstel deelname van Welzijnsraad 

Idee: solidariteitsjogging opentrekken en er een foodtruck evenement aan koppelen.  

Coördinatie zou bij de gemeente moeten liggen, maar de verenigingen werken samen om het 

uit te bouwen. 

Bericht van Cleo 03/03/2020 

Tijdens de laatste Wereldraad dd 20/2/2020 heeft de Wereldraad aangegeven de 

solidariteitsloop dit jaar niet te organiseren, wellicht in de komende jaren ook niet meer. Het 

evenement past niet meer bij het oorspronkelijke concept en mist hierdoor zijn doel. Ook is 

het voor de organisatie moeilijk om vrijwilligers te vinden. Er zal voor volgend jaar worden 

uitgekeken naar een vernieuwd concept/evenement. Ik heb de Wereldraad aangegeven dat het 

wellicht raadzaam is aan te sluiten bij bestaande evenementen zoals de avondmarkten, … 

 

Kennisname door de Welzijnsraad. 

 

 

5. Terugkoppeling goedgekeurde subsidiereglementen 

 

a. Mantelzorgpremie 

b. Subsidie zorginstellingen 

c. Werkingssubsidie voor adviesraden 

d. Projectsubsidies voor adviesraden 

 

a/ Subsidiereglement voor de mantelzorgpremie 

Vormelijke aanpassing i.h.k.v. de harmonisering van alle subsidiereglementen is goedgekeurd. 

 

b/ Subsidiereglement voor instellingen die Kortenbergse inwoners met een verstandelijke 

beperking opvangen en verzorgen. 

Vorige Welzijnsraad toelichting dat nu niet alle instellingen op een gelijke manier een subsidie 

krijgen en dat dit binnen een raadscommissie nog zal worden besproken om hierover een 

gedragen standpunt te kunnen bekomen.  

De Welzijnsraad gaf het advies om elke instelling gelijk te behandelen en de middelen te 

verdelen over alle instellingen die Kortenbergse inwoners met een verstandelijke beperking 

opvangen en verzorgen. 

Raadscommissie is ondertussen vastgelegd op 13/05/2020. Werkzaamheden van die commissie 

worden afgewacht. 

 

Rika geeft mee dat bij de opmaak van een reglement bijzondere aandacht kan besteed worden 

aan de instellingen binnen de eerstelijnszone Leuven Zuid. 

 

c/ Werkingssubsidie voor adviesraden 

Reglement werd goedgekeurd: jaarlijks kan maximaal 500 euro aangevraagd worden (niet 

gebruikte deel van voorafgaande jaar wordt afgetrokken van nieuw gevraagd bedrag). 
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Penningmeester heeft ondertussen een aanvraag ingediend, maar vorig werkingsjaar is er 

weinig besteed: 950 euro subsidies ontvangen, 347,32 euro werkingskosten: 602,68 euro niet 

besteed. 

 

d/ Projectsubsidies voor adviesraden 

Reglement werd goedgekeurd: kan doorheen het jaar aangevraagd worden, maar bij voorkeur 

voor oktober voor projecten van het jaar erop (kwestie van financiën) 

Bedrag subsidies afhankelijk van financiën adviesraad 

 

 

6. Bewegen op verwijzing en Bewegingsroutes: stand van zaken 

 

Bewegen op verwijzing: 

Dit project werd beslist en nu ook door Vlaanderen goedgekeurd. 

Ondertussen werd een coach voor Kortenberg aangeduid, nl. Kirsten Verboven 

In maart volgt ze de opleiding en gaat ze de dokters bezoeken. Om te beginnen kan er contact 

opgenomen worden met Dr. Kremer. 

De eerste coaching kan starten midden april. 

De Welzijnsraad geeft mee dat het nuttig is te communiceren over de kostprijs van de coaching. 

 

Bewegingsroutes 

Welzijnsraad gaf het advies om nu al de bewegingsroutes te realiseren. 

Bestuur is akkoord om te starten met de beweegroute Kortenberg. Samen met LOGO zal de 

route concreet gemaakt worden obv de suggesties opgemaakt vanuit de welzijnsraad. 

Ondertussen is een inventaris in GIS in opmaak van de banken. 

Betrachting om beweegroute in mei feestelijk te openen (samen met coach BOV). 

 

7. Sensibilisering kankerbestrijding – in 2020 komt de Mammobiel 

 

Vorige vergadering: 

Cijfers borstkankerscreening. 

In Kortenberg is ong. 65% onderzocht, wat al positief is. Streefdoel is echter 75% 

Idee van de lezing hierover is om ambassadeurs te creëren die dan zelf ook weer andere mensen 

sensibiliseren om aan het onderzoek deel te nemen. 

 

KVLV heeft al het initiatief genomen om de infoavond met Jan Nevens te organiseren. 

Welzijnsraad wil dit mee ondersteunen. 

 

Daarnaast wenst de Welzijnsraad terug in te gaan op het aanbod om een affiche te laten maken. 

 

Welzijnsraad verkiest ook een actie op te zetten, meer gericht op preventie, een positieve 

boodschap overbrengen. 

Huidig idee: familie en partners van mensen met kanker aan het woord laten; dit combineren 

met een goede moderator die zelf ook een sterk verhaal kan brengen. 

Oproep aan de leden om in een werkgroep te stappen om dit verder uit te werken (namen 

doorgeven aan de voorzitter). 

 

Huidige vergadering 

Er stelden zich nog geen mensen kandidaat om de actie vorm te geven; ook niet tijdens de 

vergadering. Geïnteresseerden kunnen nog steeds iets laten weten aan de voorzitter. 
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Idee wordt geopperd om een lezing te laten geven door Luc Swinnen. 

 
Planning 
 

 Opstart werkgroep 

Uitwerken van een actie, meer gericht op preventie, een positieve 

boodschap overbrengen. 

Huidig idee: familie en partners van mensen met kanker aan het woord 

laten; dit combineren met een goede moderator die zelf ook een sterk 

verhaal kan brengen 

 Aanmaak gepersonaliseerde affiche 

Half augustus Artikel voor zoeklicht klaar 

Half september Bezorgen algemene promotiematerialen zoals de roze lintjes, samen met 

de roll-up banner, affiches, folders en bladwijzers 

Hoe verspreiden? 

 Positieve actie gericht op preventie 

Begin oktober Artikel via Zoeklicht 

Midden oktober mammobiel 

 

 

 

8. Eerstelijnszone Leuven Zuid 

 

Rika Van Overmeire en Wim Moons zitten vanuit Kortenberg in de eerstelijnszone Leuven 

Zuid. 

Rika geeft toelichting bij de werking van de zone. 

Er wordt gewerkt met 4 clusters, waaronder nu ook een cluster lokale besturen. 

 

Steeds meer initiatieven zullen gesubsidieerd worden als ze binnen de zone georganiseerd 

worden. 

Vbn zijn het geïntegreerd breed onthaal en de intergemeentelijke preventiewerking 

 

Bedoeling is dat personeel van de SEL overgaat naar de zones. 

 

 

9. Extra Meldingen 

1/ Hartveilige gemeente:  

2 extra AED-toestellen zijn geplaatst (Berkenhof en voetbal Everberg) en opleidingen worden 

georganiseerd. 

 

2/ Voorlopige erkenning Acunar 

Voorlopige erkenning liep af op 31/01/2020 en zij werden dus geschrapt uit de lijst van 

‘erkende’ verenigingen. Het is aan de vereniging om terug stappen te zetten om toch een 

erkenning te kunnen bekomen. 

 

2/ Lezing vanuit de WzR 

Suggesties? 
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10. Data vergaderingen Welzijnsraad 2020 

 

De vergaderdata voor 2020: 11/06, 10/09 en 3/12/2020 

Tenzij tegenbericht vinden deze plaats in het AC om 19u 

 

 

Verslag : Roeland Maes 

 


